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Forespørgsel vedr. trafiksikkerhed 
 

Baggrund 

I budgetforliget 2018-2021 lægges der op til investeringer der vil forbedre tra-

fikforholdene i beboelsesområder og på skoleveje. Det er vigtigt, at vi sikre 

tryghed og sikkerhed i lokalområderne - blandt andet for børn og unge. Samti-

dig kan en forbedring af trafiksikkerheden skabe mulighed for flere aktiviteter i 

gaderummet, hvilket har en række positive effekter. 

  

Eftersom vi i Socialdemokratiet ønsker, at Aarhus forbliver en sikker trafikby, 

ønsker vi følgende spørgsmål: 

  

• I budgetforliget 2018 blev der afsat 35 mio. kr. til arbejdet med ha-

stighedszoner i boligområder og sikre skoleveje. Hvad er status på projek-

terne, og hvor mange af de afsatte midler er udmøntet på nuværende 

tidspunkt? 

  

• Med investeringen i hastighedszoner og sikre skoleveje lægges der op til 

udarbejdelsen af en samlet hastighedsplan, som prioriterer hastigheds-

indsatsen i hele kommunen. Hvor langt er man nået med hastighedsind-

satsen i denne plan? 

  

• Hvad er erfaringerne med hastighedszonen i Mårslet? Har der været en 

evaluering af hastighedszonen i dette område, og i så fald hvilke implika-

tioner har disse erfaringer? 

  

• Hvornår forventes hastighedszoner igangsat i Brabrand og Christians-

bjerg? Er der igangsat dialog med skoler og fællesråd i forbindelse med 

etableringen af hastighedszoner i disse områder? 

  

• Fodgængertrafikken er den transportform der har oplevet den største 

vækst i disse år. Der blev afsat 10 mio. kr. i budgetforliget 2018 til forbed-

ringer af fodgængerforhold. Hvad er status på de afsatte midler og de 

projekter de har affødt? 
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